
 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  

Rady Powiatu Zgierskiego 

w kadencji 2010 - 2014 

 

PROTOKÓŁ NR 26/13 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 11 września 2013r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

W posiedzeniu udział wzięło 4 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Lista obecności członków Komisji i lista gości stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego                         

za I półrocze 2013 roku.  

3. Zaopiniowanie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego za I półrocze 2013 roku. 

4. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXXIX sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Bogdan Jarota otworzył 26 posiedzenie Komisji.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek posiedzenia. 
 

Ad. 2 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła informację o przebiegu 

wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za I półrocze 2013 roku. 
 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację w zakresie dotyczącym Komisji. 
 

Ad. 3 

Skarbnik przedstawiła informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Zgierskiego za I półrocze 2013 roku. 
 

Przewodniczący Komisji był zainteresowany, czy na konto powiatu wpłynęły już wszystkie 

należności wynikające z umowy sprzedaży nieruchomości w Bratoszewicach. 

 

Skarbnik odpowiedziała, że jeszcze nie. 

 

Przewodniczący Komisji dopytywał, co Zarząd Powiatu Zgierskiego zamierza w tej kwestii. 

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Wojciech Budziarski oznajmił, że pozostało do 

zapłacenia 1.200.000 zł. Są prowadzone negocjacje w tej sprawie.  

 

Przewodniczący Komisji zapytał, na jakim etapie jest termomodernizacja Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Zgierzu. 

 

Skarbnik przekazała, że zadanie to jest w trakcie realizacji i w tym roku zostanie rozliczone. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację. 



 
 

Ad. 4 

Komisja nie opiniowała materiałów zgłoszonych na  XXXIX sesję. 
 

Ad. 5 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 25/13 z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
 

Ad. 6 

Spraw różnych nie podnoszono. 
 

Ad. 7 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 26 posiedzenia Komisji. 
 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała  


